

# Styrelsemöte IFK Lit 17-04-10

Plats: Gamla kommunalhuset

Närvarande: Lars Björk, Peter Engman, Lena Danielsson, David Hansson, Cecilia Håkansson och Emma Tyrebo

§ 1 Ordf öppnar mötet

§ 2 Till ordf Lars Björk, sekreterare Lena Danielsson, justerare David Hansson

§ 3 Dagordningen godkännes

§ 4 Föregående protokoll läggs till handlingarna

§ 5 Ekonomisk rapport

- Emma har skickat ut aviseringar på medlemsavgiften via mail. Tränarna påminns via supertext om att alla barn har en aktuell mailadress.

- Sponsoravtalen skall faktureras.

- Sponsorskyltning – ICA har sagt ja till att vi sätter upp en skylt där.

**Beslutar** att Anders Dillner får i uppdrag att fortsätta undersöka alternativ på skyltning både till ICA, Hårkvallen och Hårkmovalen.

§ 6 Inkomna mail/skrivelser

Ej inkommit några.

§ 7 Rapport fotboll

- Pojkar -04-05 deltog i Lilla Storsjöcupen.

- Det finns intresse för att starta ett lag för de f 2010. P g a att det saknas lediga halltider så får det vänta tills det går att träna utomhus.

§ 8 Rapport innebandy

- Barn f-08 har ett lag som spelar och de är mellan 15-17 st på varje träning. Träning tisdagar. Det finns fler intresserade årskullar men det saknas både halltider och tränare.

- Vuxna spelar kl 20.00 på söndagar, fler intresserade efterfrågas.

§ 9 Hårkvallen

Peter efterfrågar en sammanställning för Hårkvallen avseende driftkostnader och intäkter.

Detta för att få en bild av om det går med vinst eller förlust. Om det går med förlust är ju frågan om föreningen ska fortsätta ansvara för driften eller om det går att arrendera ut till någon intressent?

**Beslutar** att Emma tar fram uppgifterna till nästa möte.

§ 10 Övriga frågor

- Fotbollsplanen vid återvinningen

Möte har varit med repr för kommunen. Det är ff oklart hur det blir med bebyggelsen. Ev måste kommunen/Östersundshem söka nytt bygglov. Det står i alla fall klart att vi kan använda fotbollsplanen denna utomhussäsong då inget kommer bli klart innan dess.

- Ingrid Krylén på Bykontoret har en del frågor att ta upp vad gäller hantering av kassor och godkännande av domararvoden. Hon kunde dock inte komma på dagens möte.

**Beslutar** att Lars och Emma träffar henne vid annan tidpunkt.

- Handkassa för danserna

En kassa med en huvudansvarig för att underlätta hanteringen. Där finns det inga problem med inköp och utlägg då allt går via faktura.

- Handkassa för respektive lags försäljning vid sammandrag och matcher

**Beslutar** att det finns en kassa/lag med en huvudansvarig inom laget så att det fungerar smidigt. Eventuella utlägg tas inte ur kassan utan en bild tas på kvittot som skickas till Emma via sms så att hon kan betala utlägg. Emma tar ut 400:-/lag att ha som start som respektive lag kan hämta hos henne.

§ 11 Nästa möte

Nästa möte 19/5 kl 18.00

§ 12 Ordf avslutar mötet

---

Ordförande Lars Björk

---

Sekreterare Lena Danielsson

---

Justerare David Hansson